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Za zpracování informací o dění v obci děkujeme redakční radě Letkovských listů  
a všem přispěvatelům do LL. 

 
                     Za Obecní úřad Letkov 
                                 Ing. Rostislav Kotil 

                    starosta obce 
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BRUSLENÍ 
Leden a únor byly ve znamení dvou bruslařských akcí na zimním stadionu v Plzni-Doudlevcích. Hojná účast cca 
70 dětí i dospělých svědčí o velkém zájmu o tyto akce. Uskutečnily se ve dvou termínech volného bruslení, jeden 
pořádaný obcí a další pod taktovkou místní TJ Sokol. Sportovalo se ve všech věkových kategoriích. Ti zdatnější 
uspořádali hokejové klání mezi letkovskými „horňáky“ a „dolňáky“ - rozuměj příslušníky horního a dolního Letkova. 
Výsledek nebyl rozhodující, všichni si čas strávený na ledě užili. Obě akce se obešly bez úrazů a pevně věříme, že se 
letkovské bruslení bude opakovat i v dalších letech. 
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MASOPUST  
Tradiční masopustní průvod se letos uskutečnil v sobotu 1. února. V dopoledních hodinách se masky, jako vždy velmi 
povedené, shromáždily před kulturním domem a s formálním svolením starosty se vydaly na náročnou pouť obcí. 
Atmosféru průvodu po celý den dokonale zpříjemňovala muzika oblíbených muzikantů Standy Peroutky a Petra 
Žákovce. Akce byla zakončena v sále místního kulturního domu a veselá nálada vydržela všem až do nočních hodin. 
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KOUZELNÍK A VÝTVARNÁ DÍLNIČKA  
Možná přijde i kouzelník... Název známého zábavného pořadu napovídá, že kouzelník zavítal i k nám. A bylo to něco. 
Malí diváci s napětím sledovali jeho kouzelné kousky a my rodiče jsme nechápavě hledali řešení jeho, celkem 
jednoduchých, ale pro děti nesmírně zajímavých, triků. Aby oživil kouzlení, vybíral si kouzelnické učně přímo z řad 
zájemců. Návštěva kouzelnického mistra sklidila obrovský úspěch, tak doufám, že se zase někdy zopakuje. A jelikož 
nebylo kouzlení moc dlouhé, využili jsme čas a pro malé účastníky vytvořili výtvarnou předvelikonoční dílničku. S 
velikou materiální pomocí Terezy Holé jsme si mohli do keramických misek zasít velikonoční osení. A do těchto 
úžasných "květináčků"  si mohly dětičky vytvořit zvířátkové zápichy, které tak dotvořily dokonalou velikonoční 
náladu. Celá akce se opravdu povedla, nadšené úsměvy byly vidět jak u dětí, tak jejich rodičů.  (Anna Ferdová) 
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ZE ZASTUPITELSTVA OBCE  
První letošní veřejné zasedání zastupitelstva obce se výjimečně konalo až v dubnu, a to za dodržení všech 

hygienických opatření  nařízených vládou ČR v souvislosti 
s vyhlášeným nouzovým stavem v důsledku pandemie způsobené 
virem SARS-CoV-2 (COVID-19). Zastupitelé projednali a schválili 
nezbytné změny rozpočtu obce na rok 2020. Přijatá rozpočtová 
opatření umožnila poskytnout investiční příspěvek ve výši 
100 000,- Kč pro MŠ Letkov,p.o. na nákup a instalování 
klimatizace do podkrovních místností budovy MŠ. Zastupitelstvo 
dále schválilo smlouvu s Komerční bankou, a.s. o dlouhodobém 
investičním úvěru ve výši 35 milionů korun, na základě které bude 
možné pokračovat v přípravě a v postupné realizaci většiny 

z dlouhodobě plánovaných investičních akcí v nadcházejícím období let 2021 – 2025, obsažených ve Strategickém 
plánu rozvoje obce a ve schváleném střednědobém rozpočtovém výhledu na roky 2020 až 2025. V souladu se 
zákonem o dani z nemovitých věcí č. 338/1992 Sb., § 6 odst.3 písm. a) a  písm. b) rozhodlo zastupitelstvo obce vydat 
obecně závaznou vyhlášku (OZV č.1/2020), kterou se stanovují nové koeficienty pro výpočet daně z nemovitých věcí, 
s platností od 1.ledna 2021. 

PETICE PROTI VÝSTAVBĚ RZ A FITNESS PARKU 
V květnu se zastupitelé sešli na výzvu starosty obce, aby se seznámili s peticí proti výstavbě relaxační zóny a fitness 
parku pro všechny generace, kterou dne 22.dubna 2020 předal OÚ Letkov za podepsané Karel Fiala, starosta TJ Sokol 
Letkov.  Zastupitelé, jimž byla petice adresována, se peticí zabývali i přesto, že tato nesplňovala základní požadavky, 
kladené zákonem č.85/1990 Sb. a vyjádřili zklamání nad podpisem 53 občanů a jejich odsouzení projektu zmíněné 
stavby, vyjádřeným na základě nepřesných a do značné míry zavádějících informací. Pověřili starostu, aby v tomto 
smyslu petičnímu výboru odpověděl. Starosta v písemné odpovědi konstatoval, že „výstavba relaxační zóny a fitness 
parku pro všechny generace je v zájmu obce a že s ohledem na rostoucí počet obyvatel a vysoký počet dětí a mládeže 
je součástí strategického plánu rozvoje obce. S umístěním cvičebních strojů a herních prvků se počítá na pozemcích 
předurčených od roku 2008 pro občanské vybavení a sport s převažující zelení. Jedná se o klidovou zónu obce, 
odpočinkový, zábavně herní a sportovní areál, který je pohodlně dostupný pro občany ze všech částí obce“.  Je 
smutné, že i přes uvedené argumenty zaslal K. Fiala svoji písemnou žádost na MMR ČR s cílem dosáhnout zrušení 
akce, resp. zrušení rozhodnutí o přidělení dotace ve výši 700 000,- Kč. Bylo jen dobře, že ani tam žadatel neuspěl. 

V úvodu červnového zasedání složila slib zastupitele Mgr. Lucie Kočandrlová, která tak doplnila zastupitelstvo obce 
po rezignaci místostarosty L. Lišky na mandát zastupitele. V rámci programu pak zastupitelstvo obce schválilo 
závěrečný účet obce za uplynulý rok, účetní závěrku za rok 2019 a také účetní závěrku MŠ Letkov, příspěvkové 
organizace obce, za rok 2019. Zastupitelé také rozhodli, že do konce volebního období bude zastupitelstvo obce 
pracovat s jedním místostarostou, resp. místostarostkou, Terezou Holou, která vedle povinnosti zastupování starosty 
obce v době jeho nepřítomnosti v obci převzala i povinnosti správce rozpočtu. Zastupitelé dále schválili Radka 
Voříška předsedou VIR ZO a Lucii Kočandrlovou předsedkyní pořádkového výboru. Schválili také úpravu 
střednědobého rozpočtového výhledu v podobě zapracování úvěru ve výši 35 mil. Kč a dále pak smlouvu o díle se 
spol. AKVOPRO,s.r.o. , týkající se zpracování projektové dokumentace na rozšíření vodojemu. Zastupitelé rovněž 
schválili smlouvu o budoucí smlouvě se spol. ČEZ Distribuce, a.s.  o realizaci přeložky distribučního zařízení 
určeného k dodávce el.energie – jinými slovy – smlouvu o postupném odstranění sloupů, kabelů a drátů el. vedení 
podél a přes ulici Plzeňská a na návsi a přeložení vzdušného vedení NN do země.  

HOSPODAŘENÍ OBCE  - ZÁVĚREČNÝ ÚČET 2019 
V uplynulém roce obec opět hospodařila s nevyrovnaným rozpočtem. Plánované příjmy byly opět nižší než plánované 
výdaje, nicméně stav hotovosti na úču obce i nadále zajišťoval financování všech plánovaných výdajů uplynulého 
roku -  včetně splátek úvěrů. Obec čerpala v tomto roce celkem 2 úvěry u KB, a.s.  Celková výše dvou dlouhodobě 
hrazených úvěrů činily v tomto roce částku 776 098,98 Kč. Ke dni 31.12.2019  zbývá uhradit částku 32 200,- Kč.  

 Schválený 
rozpočet 

Upravený 
rozpočet 

Plnění 
k 31.12.2015 

Příjmy celkem 8 046 000,00        11 883 074,00 12 195 312,15 
Výdaje celkem 16 968 000,00        17 133 074,00 16 198 225,96 

V oblasti provozních výdajů bylo nejvíce prostředků vynaloženo na provoz veřejné silniční dopravy – cca 740 tis. Kč, 
na sběr a svoz komunálních odpadů – cca 838 tis. Kč. Téměř 380 tis. Kč bylo využito na péči o vzhled obce a 
veřejnou zeleň. Zůstatek na běžném účtu ke dni 31.12.2019  činil 2 746 741,56 Kč. Na úču u ČNB bylo k dispozici 
694 649,84Kč a na účtu (fondu VHI) bylo k dispozici 2 010 054,34 Kč. V roce 2017 odepsala obec Letkov  majetek v 
celkové výši 2 815 502,- Kč. 



KRONIKA LETKOV – 2020                                                                                6  
 

MLADÍ HASIČI 
Letošní jaro bylo bohužel jako všechno poznamenáno karanténou. Přesto jsme s hasičatama stihli několik věcí. 
V lednu jsme plnili odznaky odborností. Tentokrát odbornost Preventista úspěšně splnil Standa Strejc, Patrik  Šmolík, 
Sára Weberová,  Kája Nejedlá a Naty Bryndová. Preventistou juniorem se stal Ondra Holý, Jusťa Kočandrlová, Míša a 
Áďa Bryndovi a Dominika Horová. Všichni byli vzorně připraveni a odznáček si odnášeli zaslouženě. V únoru jsme 
byli na jediném závodě a to v Oboře, kde se šla již tradičně polem, lesem, cestou necestou trasa dlouhá  5km. Jeli jsme 
se čtyřmi družstvy a děti si užily příjemné  odpoledne strávené s kamarády. Na zimních schůzkách v hasičárně děti 
mimo jiných věcí opět kreslily obrázky na téma požární ochrana očima dětí.  

   
                                     

  
V lednu se konala volební valná hromada letkovského sboru dobrovolných hasičů, kde bylo na následující pětileté 
období zvoleno nové vedení sboru. Starostkou SDH a vedoucí mládeže byla zvolena Věra Drnková, náměstkem a 
velitelem Radek Voříšek, jednatelkou Lucie Kočandrlová, revizorkou Kateřina Faitová a hospodářem Petr Kočandrle.  
Do ledna stáli několik let v čele sboru pánové Jaroslav Zýka a Zbyněk Vávra, kterým nově zvolená starostka 
poděkovala a předala jim čestné uznání za odvedenou práci. Na valné hromadě, kromě hodnocení činnosti za uplynulý 
rok, byli také oceněni mladí hasiči, kteří se v uplynulé sezóně zasloužili o mimořádné úspěchy. V současné době má 
sbor 46 členů, z toho 15 dospělých, 6 dorostenců a 25 dětí. V lednu a v únoru  hasiči brigádnicky čistili plochu u vodní 
nádrže, kde káceli stromy, vyřezali keře a roští, pálili větve, aby se plocha mohla dále terénně upravovat.   

Další plánované akce, jakými byly např. čištění vodní nádrže, Ukliďme Letkov a Petangue turnaj, musely být zrušeny 
kvůli koronavirové pandemii. Hasiči ale neváhali a 
okamžitě podali pomocnou ruku jak se na hasiče sluší. 
Lucie Kočandrlová a Věra Drnková sedly k šicím 
strojům a začaly šít roušky, které byly opravdu 
nedostatkovým zbožím. Potom obešly většinu seniorů 
v obci, rozdávaly roušky a nabízely možnost zajištění 
nákupů a léků. Několika občanům také jezdily 
nakupovat. Šití roušek se pro ně stalo náplní na několik 
týdnů a k oběma zmíněným dámám se přidala paní 
Milada Herejková. Postupem času tak rozvezly stovky 
našitých roušek, dokonce i do  Ústavu péče o seniory v 
Třemošné, Domova - plzeňské hospicové péče,z.ú., FN 
Plzeň, centra pro bezdomovce, aj. Všem jmenovaným 

ženám patří zasloužený obdiv a poděkování jak za dobrý nápad, tak především za obětavé úsilí, s nímž po několik 
týdnů pomáhaly překonávat složité období šířící se pandemie COVID-19. 
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ÚPRAVY TERÉNU PRO FITNESS PARK  
Stejně, jako v loňském roce, se skupina obětavých rodičů a fandů nejmladších letkovských hasičů pustila i letos - a to 
hned v lednu, do úpravy tréninkové dráhy pro starší žáky. Při té příležitosti začala upravovat i plochy pro budoucí 
fitness park a také místa pro instalování dalších herních prvků pro nejmenší (pavučina, řetězová houpačka, 
zabudovaná trampolína). Upravována byla i místa pro zabudování cvičebních strojů a workoutovou sestavu (hrazdy, 

   
Takto vypadal pozemek a přeliv z vodní nádrže v listopadu 2019 

   
…. takhle o tři měsíce později – v únoru letošního roku… 

bradla, žebřiny, šplhací tyč a lavice) pro cvičence všech věkových kategorií. A v novém fitness parku je na co se těšit. 
Určitě řada z nás zná posilovací stroje, kde může svoje údy protáhnout každý, kdo má občas jen trochu chuť si 
zacvičit. Na některých strojích se cvičí vsedě, u jiných se musí chvilku postát – ale o to víc je třeba se soustředit na 
otáčecí kola stroje Tai chi. Náročnějším nářadím už je workoutová sestava - bradla, hrazdy, ručkovací žebřiny, šplhací 
tyč. Tady si budou moci už brzy cvičenci všech věkových kategorií vyzkoušet svoji sílu, obratnost a dovednosti.   

 

              fitness park                                                                        workoutová sestava                                                       posilovací stroj 

  
Pánové Radek Voříšek, Tomáš Drnek, Michal Fait, David Sněgoň a Josef Prokš, spolu s Věrou Drnkovou a Lucií 
Kočandrlovou, postupně vyčistili celou plochu od náletových stromů a keřů. Vyčnívající kořeny odborně zlikvidoval 
zapůjčeným strojem Radek Voříšek. Zvláštní péče byla věnována úpravě nevzhledných břehů koryta potoka pod 
bezpečnostním přelivem vodní nádrže. Poté, když obecní pozemek na levém břehu přelivu vodní nádrže konečně 
uvolnil i pan Burda, byl upraven provizorní přejezd přes potok a navezena zemina k urovnání plochy na pravém břehu 
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potoka. S následující likvidací provizorního přejezdu pak byl upraven i levý břeh potoka a nově upravené plochy byly 
osety trávou. Byl zpracován projekt na osázení celé plochy budoucí odpočinkové zóny a fitness parku listnatými 
stromy a stejně, jako v případě fitness parku, i na tuto výsadbu zeleně požádala obec o přidělení dotace. Z nových 
herních prvků se snad dětem zalíbí jak v zemi zabudovaná trampolína, tak 4m vysoká pavučina a určitě i řetězová 
houpačka pro větší děti. Součástí celého nově upravovaného prostoru budou také nové lavičky. V plánu je i nová 
bezbariérová lávka pro ty, kdo chodí na nebo ze zastávky MHD trolejbusu linky č.12  U Studánky, aby nemuseli 
absolvovat nepohodlný, mnohdy i nebezpečný skluz z hráze vodní nádrže. Lávka bude současně sloužit 
k pohodlnějšímu přístupu na dětské hřiště z  Habrové ulice a také při tréninku mladých hasičů – běhu na 100 m. Do 
klidové zóny se plánuje začlenění venkovní šachovnice a ruských kuželek. 

  

  

                  

   
…a dnes je místo k nepoznání 
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SPLAŠKOVÉ VODY V BOŽKOVSKÉM POTOCE 
Vedení obce se dlouhodobě zabývalo podněty řady občanů, upozorňujícími na případy znečišťování vody v potoce 

vypouštěním splašků do potrubí dešťové kanalizace. V roce 2019 
byly odstraněny tři prokazatelně zjištěné zdroje znečištění - dva 
z rodinných domů v ulici Vrbová a jeden z areálu Sportpenzion 
Pohoda. Největší nepovolená a velice neodborně provedená přípojka 
hned trojího potrubí na dešťovou kanalizaci obce byla vedena 
z areálu sportpenzionu 
Pohoda. Potvrzena byla 
opakovanými kamerovými 
zkouškami a rozbory vody, 
provedenými  společností 
Kanalizace a vodovody Starý 

Plzenec,a.s. Tato hrubá závada byla odstraněna ještě v loňském roce na náklady 
majitele a provozovatele sportpenzionu Pohoda. V únoru letošního roku bylo 
ale zjištěno další znečištění při vyústění dešťové kanalizace do koryta 
bezpečnostního přelivu. Kamerové a laboratorní zkoušky opět prokázaly 
přítomnost splaškových vod, vypouštěných do DK z areálu sportpenzionu  
Pohoda. Nepovolená přípojka byla tentokrát odhalena pod beachvolejbalovým hřištěm. I tuto závadu odstranila 
v květnu t.r. (na náklady majitele a provozovatele sportpenzionu) firma provozovatele VHI obce – KaV St.Plzenec,a.s.   

   
kamerová zkouška odhalila druhou nepovolenou „navrtávku“ do potrubí obecní dešťové kanalizace 

  

  
V rámci postupného odstraňování nevzhledných, dlouhodobě zarostlých míst v obci a nezbytných terénních úprav 
obecních pozemků obce, předurčených územním plánem obce pro sport a veřejnou zeleň, byly koryto a břehy v úseku 
pod bezpečnostním přelivem vodní nádrže vyčištěny a spolu s okolními plochami připraveny na výsadbu nových 
listnatých stromů a na plánovanou výstavbu fitness parku.  Koryto potoka bylo při této příležitosti nově osázeno 
vodními rostlinami a je jenom dobře, že znečišťování potoka splašky z Pohody bylo v tomto úseku snad trvale 
odstraněno. 
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ZÁZEMÍ PRO VELKÝ SÁL  
Pronájmem místností bývalého hostince U České lípy bylo sice umožněno nájemcům zřízení prodejny smíšeného 
zboží, ale na čas jsme ztratili možnost zajišťovat akce, organizované místními spolky ve velkém sále budovy KD. Po 
řadě diskusí zasvěcených a především zanícených zájemců o změnu nevyhovujícího stavu padlo konečné rozhodnutí a 
na stůl starosty obce byl položen návrh umístění skrovného, nicméně účelně rozmístěného a vybaveného a hlavně pro 
stávající rozpočet obce finančně přijatelného „kuchyňského“ koutku s nezbytným barem. V průběhu několika měsíců 
se opět díky přispění členů SDH Letkov, zejména Radka Voříška, Petra Kočandrleho, Tomáše a Věry Drnkových a 
Michala Faita změnil kout velkého sálu k nepoznání. Svépomocí byl vybudován přívod studené vody a také odpadní  

   

   
potrubí, pod kuchyňskou deskou byl zabudován průtokový ohřívač vody a v desce umístěn dřez na umývání nádobí 
včetně kartáče na pivní sklenice. Nové skříňky byly bezprostředně po montáži naplněny základním sortimentem 
nádobí, počínaje soupravami příborů. Byla dokoupena prostorná lednice, rychlovarná konvice a manželé Zavadilovi 
dodali se slevou sklenice na nápoje všeho druhu. Celkové náklady na vybudování tohoto potřebného zázemí velkého 
sálu nepřesáhly částku 80 tis. Kč. Sál je tak připraven jak pro akce pořádané obcí nebo místními organizacemi, tak pro 
případné soukromé akce či oslavy všech, kdo projeví zájem a budou ochotni respektovat stanovený organizační řád. 
Všem, kteří se o jeho rychlé vybudování zasloužili, patří upřímné poděkování.         
 
            
LETKOVSKÁ ČTYŘICÍTKA 2020  
V sobotu 30.května se v Letkově běžel již šestý ročník závodu na delších tratích v přírodě pod názvem  
Hannah Pilsen Trail – Letkovská čtyřicítka. Pořadatelé jednoho z nejkrásnějších běhů nedaleko Plzně přitom až do 
poslední chvíle museli čekat na to, v jakém formátu závod uspořádají. Běžci byli po závodní pauze zaviněné 
covidovou karanténou již zdravě natěšení, takže na prvním „normálním“ běžeckém závodě v tomto roce se jich  

      
Mladším dívkám v závodě kralovala Kathy Atayi, krásné čtvrté místo obsadila Nikola Rybová – obě z Letkova 
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v Letkově u vodní nádrže sešlo více než 300. Pořadatelé připravili a precizně označili hlavní tratě na 42km, 30km, 
20km a 8,5km. Všechny vedly lesem Pytel s výběhem Na Pohodnici a na Jandovu skálu (499mnm). Tam se odpojila 
trať 8,5km. Po výběhu na Čilinu (523mnm) se vracela do cíle trasa 20km. Nejdelší tratě pokračovaly dále přes Maršál 
(560mnm), Sedlec a Stradiště (488mnm) zpět do Letkova. Maratonci si svůj závod ještě zkrášlili cestičkami kolem 
skalního útvaru Andrejšky a výšvihem na Radyni (567mnm) po nové skalní vyhlídkové cestě. V hlavní kategorii 
mužů obhájil vítězství stálý účastník Standa Rada v čase 2:54:33 a sklidil uznání a obdiv ostatních běžců včetně 
nerychlejšího veterána a celkově druhého Davida Gerycha (2:54:36). V ženské kategorii zvítězila na maratonské trati 
Michaela Gerychová. Na trati 30km vyhrál vzezřením nenápadný ale svými výkony konzistentně výrazný Tomáš 
Hofhanz. Asi nejhodnotnější výkon předvedl na trati 20km Tomáš Eisner, který překonal svůj loňský rekord, který má 
teď hodnotu 1:14:33. Nejrychleji za poslední roky běžel na trati 8,5km Neal Dhand z Philadelphie, který časem 34:34 
za sebou nechal i místního rychlého běžce Vojtu Šulce z AC Heating. Stále větší ohlas získává dvojčlenná 
multigenerační štafeta „Bežíme pro Totem“ složená z dětí do 6 let na trati 350m a o minimálně jednu generaci staršího 
rodinného příslušníka běžícího na téže trati. O závodníky se starali kromě pořadatelů z klubu PilsenTrail také 
dobrovolníci z mezigeneračniho centra Totem a sportovci TJ Sokol Letkov. Pořadatelům se společně se závodníky 
podařilo vytvořit tradičně přátelskou a pohodovou atmosféru, kterou lze doufat, že si všichni odnesou do dalších 
tréninků, závodů, sportovních i jiných výkonů v běžném životě.          (J. Hasmann) 

 
 
 
SOUTĚŽ O POHÁR SDH LETKOV  
V sobotu 13.června pořádal Sbor dobrovolných hasičů Letkov  již 5. ročník soutěže mladých hasičů v požárním útoku 

na louce pod hrází vodní nádrže. Po vynucené tréninkové i soutěžní pauze to byly 
letošní první závody a velmi mile nás překvapila hojná účast soutěžících. Poměřit 
své síly přijelo 40 družstev ze všech tří plzeňských okresů. Soutěž zahájila  katego-
rie starších, ve které se předvedlo 22 družstev. Zvítězilo družstvo Želčan, na dru-
hém místě Ledce a třetí domácí Letkov. Po přestavění drah a vyhlášení výsledků 
starších následovala soutěž mladších hasičů. V ní se představilo 18 družstev a nej-
lepší útok tentokrát předvedlo družstvo z Ledec, na druhém místě se umístili mladí 
hasiči z Nebílov a třetí byl opět Letkov. Všechna soutěžní družstva obdržela sladké 
odměny, první tři navíc medaile a pohár. Skvělou atmosféru podtrhlo krásné slu-

nečné počasí, a tak mnoho zúčastněných využilo po skončení soutěže k osvěžení i vodní nádrž.  
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Z MATEŘSKÉ ŠKOLY  
Školní rok 2019/2020 byl pro mateřskou školu plný změn. Škola spolu s vedením obce doslova vytvořila 13 nových 
míst, aby mohla přijmout všechny děti z rodin žijících v obci. 2. září tak mohli do školky přivést své děti všichni 
rodiče, jejichž děti dosáhly věku 3 let. Díky větší kapacitě do školky nastoupily i nové paní učitelky, díky čemuž jsme 
mohli nabídnout rodičům oproti loňskému roku např. logopedickou spolupráci, nebo se zapojit do některých projektů 
jako: Šablony II., Map II., Mrkvička nebo Cvičíme se zvířátky. Díky těmto projektům školka získala nové pomůcky 
na práci s dětmi a diagnostiku, nové materiály pro ekologickou a sportovní výuku a paní učitelky tak měly možnost 
využít nové metody pro práci s dětmi. 
 

  
MŠ je zapojena do projektů Šablony II a MAP II. Díky tomu jsme získali sadu tabletů s výukovými programy a Klokanův kufr.  

Obojí skvěle doplňuje aktivity, které rozvíjí u dětí správnou řeč, čtenářskou a matematickou pregramotnost. 

Celý školní rok se, stejně jako v minulých letech, vzdělávací program opíral o kalendář přírody a důležité svátky. 
Rozloučili jsme se s létem, přivítali jsme podzim, i při malém množství sněhu jsme si užili zimu. Povídali jsme si o 
ochraně zvířat se zástupci Záchranné stanice živočichů, procesy přírody nám v zážitkových programech představili 
zaměstnanci Ekocentra Tymián, apod. Společně jsme oslavili Halloween, Mikuláše i příchod Ježíška. Stihli jsme i 
divadelní představení jak v naší školce, tak na návštěvě ve škole božkovské. Jaro jsme už bohužel díky virové 
pandemii společně nepřivítali. V době nepřítomnosti dětí ale práce ve školce neustala. Paní učitelky například 
vylepšovaly zahradu nebo vyráběly nové pomůcky, v horním patře školky byla s podporou obce umístěna klimatizace. 
Nepříznivá doba a nucené přerušení provozu postavila všechny zaměstnance i rodiče do komplikované situace, ale 
věřím, že i ta přinese letkovské školce do budoucna něco pozitivního.  (Gabriela Synková Groeslová, ředitelka MŠ)    

   
V lednu jsme s MŠ Božkov zorganizovali společné divadelní představení. Naše školka aktivně spolupracuje také se ZŠ Božkov. 

Ani se tomu nechce uvěřit, ale máme zde téměř konec školního roku. V září naše školka otevřela novou předškolní 
třídu Soviček. Do školky bylo přijato 14 nových dětí a také nové paní učitelky a paní asistentky. Celková kapacita 
školky se tedy navýšila na 37 dětí. Toto období bylo nelehké, jak pro rodiče, kteří se museli odloučit od svých 
mnohdy plačících dítek, tak pro děti, ale věřte, že i pro paní učitelky a asistentky. Ale období adaptace pominulo a 
pevně věříme, že se nám podařilo v obou našich třídách, ať už Broučků, či Soviček, vybudovat pohodové klima 
vzájemné důvěry a respektu a to jak na straně dětí, paní učitelek a také i rodičů. Když se ohlédnu a porovnám naše děti 
teď a v září, mám radost, protože pokroky, které udělaly, jsou opravdu veliké. Každé dítko se již o sebe dokáže 
postarat, co se týče hygieny, oblékání i sebeobsluhy. Novinkou je samostatné mazání svačinek, které se u dětí setkalo 
s velkou oblibou, neboť si děti samy rozhodují o tom, kolik čeho chtějí sníst. Také zakoupení polévkových mís 
zpestřilo dětem oběd. Děti si nandají jen takovou porci polévky, kterou jsou schopny sníst. Velice nás těší, že děti tato 
drobná věc motivovala k daleko větší chuti a polévka téměř nezbývá ani pro paní učitelky. V průběhu celého školního 
roku jsme se účastnili mnoha akcí, které proběhly nejen v prostorách školky, ale i mimo školku. Bohužel situace, která 
nastala v březnu, nám nedovolila uskutečnit již naplánované akce, ať už to byla Noc s Andersenem, návštěva 
záchranné stanice v Plzni, besídka ke Dni rodin, výlet na farmu Moulisových atd. Pevně věříme, že se všechny tyto 
akce a mnohé další uskuteční v příštím školním roce.  (za pedagogický sbor Markéta Kovaříková a Lydie Vokounová) 
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Ani v době uzavření školky pro děti, naše práce neustala. Na zahradě vznikly např. nové záhonky na zeleninu nebo nové prvky na rozvoj hrubé motoriky. 

OHLASY ZE TŘÍDY BROUČKŮ  
Tak máme už skoro za sebou druhý rok ve školce. Byl to opět krásný rok plný zážitků, zábavy a poznávání nových 
věcí. Znovu se jezdilo do divadel i divadla jezdila za dětmi, pekly se perníčky a štrúdly, přišel Mikuláš i Ježíšek a 
vystupovalo se na obecních akcích. Velký dík patří panu starostovi a všem z úřadu za každoroční pořádání rozsvícení 
vánočního stromečku, a paní ředitelce a učitelkám za to, že s dětmi secvičí a předvedou pár koled, u kterých my rodiče 
můžeme uronit slzu a pak poklábosit s kamarády a sousedy nad hrnkem svařáku. Byl to také rok plný velkých změn. 
V horním patře vznikla nová třída pro předškoláky, což pro paní učitelky znamenalo možnost se s nimi důkladněji 
připravovat na nástup do školy, ale jistě také komplikace s organizací denního režimu a přesouváním dětiček. Vše 
však zvládly perfektně a ani zpočátku roku nic neskřípalo. Do kolektivu také přibylo několik nových učitelek a musím 
říct, že my jsme si ty naše, Markétku a Lidušku, ihned oblíbili. Opět nesmím zapomenout a poděkovat za možnost si 
každý týden prohlédnout na internetu fotografie ze školky a také za možnost individuálních konzultací.  Tento školní 
rok byl však bohužel také negativně poznamenán nucenou dvouměsíční přestávkou. Všichni si ho budeme pamatovat 
jako ten rok "kdy byly ty zlé bacily" a my museli každý den odpovídat na otázku, proč si nemůžeme jít hrát s dětmi do 
školky. A já doufám, že to bude rok jediný! Všem bych ale přála vidět to krásné video, které paní učitelky dětem 
nahrály. Děti si s nimi tak mohly zazpívat, zacvičit anebo se podívat, co mají ve školce nového, jako třeba nový 
vyvýšený záhon na zahradě, ve kterém mohly po návratu společně pěstovat zeleninu a bylinky. Tak už se zase moc 
těšíme na září a přejeme všem paním učitelkám krásné léto!                                                         (Michaela Šeborová) 

Naše Kristýnka školku v Letkově prostě zbožňuje! Ani jednou, za celé dva roky, jsem od ní neslyšela, že by se jí do 
školky nechtělo, nebo se snad netěšila. A že tam bývá odpoledne většinou i jako poslední :) Mají tam skvělou partu 
kamarádů, užívají si spousta zábavy a dovádění. Je báječné vidět, jaké pokroky díky kreativním cvičením ve školce 
dětičky neustále dělají a jaké výtvory, písničky a básničky si nosí domů. Moc bych chtěla paním učitelkám poděkovat 
za skvělou atmosféru, jejich trpělivost, obětavost a paní ředitelce za perfektní vedení. Moc si jejich práce vážím! 
Klobouk dolů dámy!             (Tereza Dvořáková) 

   
Děti na zahradě MŠ, kde si hrají, ale i společně pomáhají 

Je neuvěřitelné, že máme za sebou další rok. Ano, naše školička je zase o rok starší, o rok zkušenější a stále více 
oblíbená. Díky zájmu o ní se podařilo navýšit její kapacitu, takže dnes máme k dispozici dvě třídy. Třída předškoláků 
se může nerušeně připravovat na další školní etapu. Druhou třídu tvoří ostatní dětičky, které se věnují ještě hravým 
dovednostem. Během první poloviny školního roku navštívila školka divadlo v Božkovské škole a několik 
tematických přednášek, ze kterých bych chtěla zmínit návštěvu záchranné stanice zvířat, kde mohly děti naživo vidět 
sovu. Je velká škoda, že letos byly děti ochuzeny téměř o 3 měsíce, kdy byla školička uzavřená. Ale věřím, že si 
všichni za tu dobu odpočinuli a na zbytek školního roku se vrhnou s ještě větším elánem. A z pohledu maminky, která 
má školáčka, jenž mi při odchodu domů vytýká, že jsem přišla moc brzy, nemohu říci nic jiného, než že tak skvělou 
školičku s úžasnými učitelkami nám závidí široko daleko.  (Anna Ferdová) 
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30. ROČNÍK TURNAJE V MALÉ KOPANÉ 
Letkovská aréna po roce zase hostila futsalisty na přeboru České obce sokolské v malé kopané. Hrálo se opět ve 
dvou kategoriích do 40 let a nad 40 let, vždy po pěti 
družstvech v obou kategoriích systémem každý s každým na 
15 minut. Turnaj je mezi letkovskými futsalisty velice 
oblíbený a také velmi prestižní, každý z nich si chce zahrát a 
ukázat se na tomto domácím turnaji. Dokazuje to také jejich 
zastoupení v šesti týmech. Většina z dvaceti utkání 
jubilejního 30. ročníku byla velice dramatická a rozhodovala 
se až v samotném závěru. Skupinu “mladých“ ovládl tým 
Bedna Praha 2, který se konečně dočkal, když mu v několika 
předešlých ročnících vždy chyběl poslední krůček. Druhé 
místo si odvezl host z Moravy Sokol Čejkovice. Třetí skončil 
rokycanský celek Seladons United, účastník futsalové 2. B 

třídy. Ve skupině “dříve narozených“ si zajistilo první 
místo mužstvo domácí TJ Sokol Letkov, které 
v rozhodujícím zápase porazilo FC Rabbit 
(v minulosti účastníka 2. celostátní ligy) 1:0 a 
k předešlým dvěma triumfům přidalo třetí, čímž 
dovršilo čistý 
hattrick. Druhé 
místo obsadilo, díky 
horšímu skóre, 
společné česko - 
slovenské mužstvo 
Sklo a Střepy. Pohár 

za třetí místo putoval do plzeňského Sokola Letná. Nejlepším hráčem v kategorii 
do 40 let se stal Jiří Petr (Sklo a Střepy), a nejlepším brankářem Jakub Klička 
(Seladons United). Nejlepším hráčem v kategorii nad 40 let se stal Adam Prokš (Sokol Letkov SG), nejlepším 
brankářem byl vyhodnocen Josef Vít (Sklo a Střepy). 

  

     

Sokol Letkov nad 40 let nastoupil v sestavě:Michal Heller, Jiří Čechura, 
Adam Prokš, Jiří Kovářík, Petr Ženíšek, Václav Kašpar, Oldřich Freiberg, 

Pavel Ullmann. 
 

Sokol Letkov v kategorii do 40 let nastoupil do turnaje v sestavě: Michal 
Zábranský, Tomáš Vozka, Robin Horský, Filip Mádr, Jakub Čechura, Jiří 

Fedorco, Petr Mach, Tomáš Rau, Petr Nekola, Jan Ullmann. 
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SOUTĚŽ LODNÍCH MODELÁŘŮ   
Letošní první srpnovou sobotu se jako tradičně konal závod lodních modelářů O pohár starosty obce Letkov. Byla to 
jedna z mála akcí, na které se modeláři letos vůbec mohli setkat. Naštěstí nám letní zlepšení epidemiologické situace a 
uvolnění bezpečnostních opatření dovolily závody uspořádat a všichni jsme tomu byli moc rádi. Byla to v tomto roce 
vlastně první možnost, jak se zase sejít s modelářskými kamarády. Ti toho také moc rádi využili a přijeli nakonec 
v poměrně velkém počtu. Kategorie byly opět rozdělené na juniory a seniory, dále podle velikosti lodí a k vidění byly 
opět také parníčky, které mají svou vlastní kategorie. Jako tradičně jsme závod „ozdobily“ i my ženy a tentokrát jsme 
na svoje závodní startoviště nastoupily v námořnických kostýmech. Počasí nám přálo, přestože byl opět poměrně 
parný den. Pohár starosty tentokrát získal  Karel Fyrbach, modelář z jihočeských Ledenic.            (Petra Jíšová) 
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SDH LETKOV  
I když se může zdát, že se v letošním roce kvůli Covidu nic nedělo, opak je pravdou.  V červenci proběhl první ročník 
příměstského tábora, který navštěvovalo 16 dětí do 15ti let a 6 dorostenců. V průběhu týdne si děti vyzkoušely mnoho 
tvořivých i sportovních dovedností, měly kurz pomoci zraněné osobě mluvící anglicky, prohlédly a vyzkoušely si 
hasičskou techniku, byly na výletě v kukuřičném bludišti a mnoho dalšího. Pro velký úspěch a spokojenost všech 
plánujeme uskutečnit tábor i v příštím roce. Předpokládaný termín je 12-16. 7. 2021.  Na konci srpna jsme uspořádali 
již tradiční akci Konec prázdnin s hasiči, tentokrát s podtitulem Aneb přijela pouť. Odpoledne se na atrakcích vyřádily 
děti, večer zahráli k tanci i poslechu Podvraťáci. Účast na obou částech programu byla hojná, což nás těší. 

  
Další novinkou pro náš sbor je vznik mužského i ženského soutěžního družstva. K odchovancům hasičat, kteří dovršili 
věku patnácti let a za děti už nemohou závodit, se přidalo několik dospělých tak, aby se ve sportovní činnosti mohlo 
plynule pokračovat i v dospělácké kategorii. Přestože soutěžní sezóna byla velmi okleštěná, obě družstva se zúčastnila 
čtyř soutěží. Je potěšující s jakým zápalem se zejména ženy, do té doby většinou hasičinou nepolíbené, do soutěžení a 
trénování pustily. O legraci a dobrou náladu nebyla nouze a postupně se dostavily i pěkné výsledky.  

V letních měsících proběhlo i několik závodů jednotlivců v běhu na 100 m překážek. Náš sbor reprezentovala 
v Bludově Viky Ježíková, která si časem 19,62s zaběhla osobní rekord. David Drnek závodil v Brně, kde v kategorii 
středních dorostenců vybojoval skvělé třetí místo, v Bludově se v rámci Českého poháru umístil s časem 17,84s na 
pěkném 6.místě. Z dalších závodů oba závodníky vyřadilo zranění.          (Věra Drnková) 
 
MLADÍ HASIČI   
Do činnosti hasičat pandemie zasáhla ve větší míře. Mnoho soutěží bylo zrušeno, nemohli jsme jet na soustředění ani 
naplno trénovat. O letních prázdninách jsme se zapojili do seriálu Brdsko-vltavských šedesátek. Jednalo se o pět 
závodů jednotlivců v běhu na 60 m s překážkami. Nakonec se uskutečnily pouze čtyři závody. Naši mladí závodníci 
podávali opět velmi slušné výkony a v celkovém hodnocení na stupně vítězů vystoupili Zuzka Prokšová (3.místo) 
v mladších dívkách a Jonáš Voříšek (3.místo) v mladších chlapcích. Ale i dalších osm závodníků v pěti věkových  

  
kategoriích skvěle reprezentovalo náš sbor i naši obec a všichni se umístili v první třetině výsledkové listiny.  
V září jsme obnovili kategorii přípravky, tj dětí od 3 do 5ti let. Pravidelně se scházelo 8 dětí a byla radost vidět jejich 
nadšení pro věc. Bohužel, v polovině října jsme byli nuceni i tuto činnost přerušit. Soutěže družstev se konaly pouze 
tři.  Druhý víkend v září se nesl v duchu požárních útoků. V sobotu proběhl z května odložený Globus cup. Přestože 
jsme absolvovali minimum tréninků a nervozita na startu byla znát, vybojovalo družstvo starších dětí krásné druhé 
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místo a družstvo mladších bylo čtvrté. Zato v nedělních závodech v Dolní Lukavici obě naše družstva předvedla co 
umí a zaslouženě si odvezla zlaté medaile. Začátkem října ještě proběhl v Žichlicích závod požární všestrannosti. 
Přestože jsme se ani v jedné kategorii nevyvarovali zbytečných chyb, rychlým během na trati si mladší vybojovali 
2.místo a starší měli „bramboru“. Tímto závodem předčasně skončila podzimní sezóna.  

 
    
PŘÍMĚSTSKÝ TÁBOR S HASIČI  
V polovině letních prázdnin se v Letkově uskutečnil první příměstský tábor pro děti od 5ti do 15ti let pod vedením 
Věrky Drnkové.  Připravený program i vlastní průběh pětidenního tábora splnil očekávání dětí i rodičů. Nelehký úkol 
nastal hned první den ráno. Rozdělit děti do spolu fungujících, vyrovnaných a přesto někdy konkurenčních skupin, se 
pořadatelům povedlo napoprvé. Ze všech zúčastněných dětí byly sestaveny tři týmy. Každý tým měl svého vedoucího 
z řad dorosteneckých hasičů. ŽLUŤÁSKY vedli Dominik Lukáš a Tobias Souček, MODRÁSKY měli na starosti 
Pavel Drnek a Kiki Hoblíková a PLAMÍNKY David Drnek a Viky Ježíková. I přesto, že se jednalo o příměstský tábor 
bez historie, dokázali hasiči oslovit a zaujmout rodiče dětí i z okolních vesnic. Formou zajímavých her a hádanek se 
děti začaly hned od začátku učit jména svých kamarádů, poznávat se navzájem a spolupracovat spolu. Některé děti se 
spolu viděly poprvé, pro některé to bylo vůbec poprvé, kdy byly bez rodičů nebo sourozenců mimo domov. S každým 
dalším dnem, který děti prožily na táboře se ale stupňovala jejich chuť ráno vstávat a doslova utíkat vstříc novému 
poznání, novým zážitkům s očekáváním, co dalšího si pro ně spolek hasičů připravil. Zdolávání překážkové dráhy na 
hasičském hřišti, střílení ze vzduchovky na terče, ukázka hasičského útoku v podání dospělých hasičů a vyzkoušení 
požárního útoku na vlastní kůži, společné hry kulečníku, ping pongu, fotbalu a také výroba těsta na trdelník a pečení 
trdelníku. Děti získaly základy jak ochránit své zdraví, jak pomáhat ostatním, jak přispět k ochraně blízké přírody, 
která je kolem naší obce. Líbila se také jízda historickým hasičským vozem v držení SDH Kyšice, kterým se děti 
vracely z pěšího výletu do kukuřičného pole a také dovádění v mýdlové pěně se skluzavkou na závěr tábora. Tahle 
akce Věrky Drnkové a celého hasičského spolku, nabídla dětem další možný pohled na život v Letkově a možná 
posunula dál mnohá kamarádství mezi dětmi a tohle je rodiči považováno za největším přínose této akce. 
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KONEC PRÁZDNIN S HASIČI  
Poslední prázdninový víkend k nám přijela pouť. Ale ne ledajaká, byla to pouť, kterou nachystali místní hasiči, a byla 

to pouť plná překvapení. Ačkoliv se zdálo, že počasí nás vyšplouchne, tak děti nejevily žádné 
známky špatné nálady a účastnily se všech atrakcí i v mírném dešti. Měly tak možnost využít 
zdarma nejen takových lákadel jako je kolotoč nebo nafukovací hrad, ale velké popularitě se 
těšily i stánky s různými úkoly, ať už střelnice, kde byl největší  nával ze všech, nebo fotbalový 

koutek či perníkářství. Aby ale ani dospěláci nepřišli zkrátka, v podvečer přijela kapela Podvraťáci. Její specialitou 
jsou písničky ze všech možných období i žánrů a tak i letos měli úspěch. Ani dospělí se deště nezalekli a tancovali o 
sto šest.  Však se také měli čím zahřát, pití i jídla bylo dost a letos bylo i pečené sele, o které byl velký zájem.  

  

  

  

       
Krátký film z této povedené akce je k nahlédnutí na web.stránkách obce – ikonka Youtube 
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ZE ZASTUPITELSTVA OBCE  
Veřejná zasedání zastupitelstva obce se ve druhé polovině roku konala za dodržování stanovených epidemiologických 
opatření. V září zastupitelé projednali a schválili nezbytné přesuny na příjmové i výdajové straně rozpočtu, navržené 
v rámci rozpočtových opatření č.6 a 7/2020. Změny se na příjmové straně rozpočtu týkaly zejména navýšení příjmů o 
částku 917 500,- Kč (příspěvek vlády ČR-COVID 19) a také předpokládaného navýšení příjmů o dotaci od MMR ČR 
(680 000,- Kč na akci „Relaxační zóna a fitness park) a dotace od  Plzeňského kraje (PK) – první ve výši 87 000,- Kč 
na akci „Výsadba stromů“ a druhé ve výši 31 000,- Kč na volby do zastupitelstva PK.  Zastupitelé vzali na vědomí 
rozhodnutí  výběrové komise ve věci výběru dodavatele díla „Relaxační zóna a fitness park pro všechny generace“ a 
schválili smlouvu o dílo s firmou Tewiko systems,s.r.o.  za  nabídnutou cenu díla ve výši  966 959,40 Kč (včetně 
DPH), s termínem ukončení do 30.4.2021. Dále zastupitelé projednali a schválili Smlouvu o dílo s firmou JVV 
Ginkgo,s.r.o., ve věci akce „Vegetační úpravy“, spočívající ve výsadbě 11-ti  ks listnatých stromů na ploše budoucího 
fitness parku za cenu 60 054,72 Kč.  Se spol. JVV Ginkgo,s.r.o schválili rovněž  Smlouvu o dílo ve věci akce „Vý-
sadba stromů v ochranném pásmu vodního zdroje, dotované Plzeňským krajem v rámci programu Retence vody v 
krajině 2020. Schválili rovněž Smlouvu o dílo č.037/2020 s firmou  JD Rozhlasy,s.r.o. ve věci dodávky a montáže 
solárního veřejného osvětlení v ulici Vrbová.  ZO Letkov schválilo  podnět, ve kterém vyzývá pořizovatele k zahájení 
procesu pořizování Změny ÚP Letkov č. 3 a to zkráceným způsobem. Důvodem podnětu je především potřeba reduk-
ce nadbytečných ploch k zastavění, které jsou z pohledu obce problematické z několika důvodů. Vzhledem k dosa-
vadnímu vývoji nové výstavby v obci a omezené občanské vybavenosti považuje zastupitelstvo obce za důležité vě-
novat pozornost negativním projevům suburbanizace a navrhuje v rámci možností daných stavebním zákonem zredu-
kovat celkovou plochu uvažovanou ÚP Letkov k zastavění. Pořizovatelem změny č.3 ÚP schválilo ZO Letkov Magis-
trát města Plzně (MMP, Odbor stavebně správní, oddělení územního plánování).          

V listopadu zastupitelé projednali a schválili rozpočtová opatření  č. 8/2020  a č.9/2020. Schválili rovněž poskytnutí 
účelové finanční dotace ve výši 50 000,- Kč pro SDH Letkov z rozpočtu obce na rok 2021 na podporu projektu 
„Kolektiv mladých hasičů Letkov“. Zastupitelé vzali také na vědomí dopis dopravně provozního ředitele PMDP,a.s. 
ve věci zrušení tří párů spojů linky MHD č.12 (trolejbus) a informací o předpokládané úpravě (navýšení)  ceny 
dopravního výkonu pro rok 2021 ze stávajících 63,36 Kč/km na 66/74 Kč/km. Současně pověřili starostu obce 
podpisem příslušného Dodatku stávající Smlouvy s PMDP,a.s.  

 
VEŘEJNÉ OSVĚTLENÍ VE VRBOVÉ ULICI 
Dlouhých dvacet let trvalo, než se podařilo ulici v první nové zástavbě obce Letkov - dnes ul. Vrbová - vybudovat 
chybějící veřejné osvětlení. Dílem pro nezájem několika obyvatel této lokality a tomu odpovídajícím zájmem vedení 
obce jakkoli se (při dostatku jiných důležitých investičních akcí) do osvětlení angažovat. Teprve na základě 
písemného souhlasu většiny z obyvatel Vrbové ul. bylo vedením obce rozhodnuto o této investici. Na základě 
kladných ohlasů na téměř roční zkušební provoz pěti solárních svítidel byl schválen nákup a instalace dalších svítidel.  

 
firma JD Rozhlasy,s.r.o.  instalovala solární osvětlení v ul. Vrbová ve dnech 25.-26.11.2020 za smluvenou cenu 302 000,- Kč 

 
FITNESS PARK – NOVÉ STROMY A LÁVKA 
Nelze zapomenout, že během podzimu zajistil Radek Voříšek, ve spolupráci s firmou HOMONI,s.r.o.  a s využitím 
techniky společnosti AC Heating,s.r.o., přípravu a položení ocelového podloží pro budoucí dřevěnou lávku přes 
bezpečnostní přeliv vodní nádrže. Firma HOMONI pak položila dřevěnou pochozí část lávky za účelem jejího využití 
při vysazování stromů vegetační clony a následně pak při instalaci cvičebních strojů a nářadí fitness centra. Listnaté 
stromy dle projektu zajistila a na základě smlouvy o dílo dne 18.listopadu t.r. vysadila za aktivní spolupráce 
letkovských dětí a mládeže firma JVV Ginkgo. Firma TEWIKO dokončí instalaci fitness prvků a herních prvků 
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v jarních měsících příštího roku – nejpozději do konce dubna. Ve stejné době bude zabudováno dřevěné zábradlí lávky 
a lávka konečně začne sloužit veřejnosti.  

  

  

  

 
 
 
STROMY V OCHRANNÉM PÁSMU VODNÍHO ZDROJE 
V rámci akce Výsadba stromů pro podporu retence 2020 získala naše obec dotaci Plzeňského kraje a na pozemku obce 
parc.č. 253 v k.ú. Letkov (za vodárnou) bylo vysazeno 30 listnatých stromů. Stromy dodala a vysadila firma JVV 
Ginkgo,s.r.o. 
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MATEŘSKÁ ŠKOLA 
Nový školní rok v mateřské škole začal ve znamení velkého těšení a plánů. Jelikož musely být díky jarnímu uzavření 
školky zrušeny všechny plánované akce, nechyběla chuť vše si vynahradit v podzimním a předvánočním období. 
Stejně jako každý rok už všem zaměstnancům děti chyběly, na jejich návrat po letních prázdninách bylo vše 
připravené, mohly jsme proto rozmýšlet, co společně v nadcházejícím období podnikneme.  Už na konci září navštívil 
školku zástupce ekocentra Tymián s programem „Zahrada plodí a chystá se ke spánku“. Děti si užily zvonkohru, hru 
na vítr, na poletuchy, zadováděly si jako myšky a veverky a učily se tisknout listy. Na začátku října jsme se vypravili 
na výlet do Milínova, kde se děti seznámily s výrobou mouky, upekly si vlastní housky a povozily se na poníkovi.     

 
Vítr z plachet nám ale sebrala nemoc. Bohužel, ani naší školce se nevyhnula koronavirová pandemie, a vyžádala si její 
14tidenní uzavření. Onemocněly nejen všechny paní učitelky, ale i polovina všech dětí, z velké části i jejich rodiče. 
Hned, jak to bylo s ohledem na onemocnění možné, začala paní učitelka Lucka předškolákům posílat úkoly a nápady 
na zábavné aktivity, díky nimž si nenásilnou formou opakovaly dovednosti potřebné pro úspěšný vstup do školy. 
Distanční výuka se setkala s pozitivním ohlasem jak u rodičů, tak i u dětí. Ty po návratu do školky barvitě vyprávěly o 
tom, jaké úkoly s rodiči plnily a co je nejvíce bavilo. Naštěstí byli všichni brzy zase v pořádku a děti se začaly do 
školky postupně vracet. Bylo velmi pěkné pozorovat, jak se na to těší, jak jim chyběli kamarádi a společné zážitky. 

   

         
Bohužel, s ohledem na preventivní opatření, musíme stejně jako na jaře rušit plánované akce, například návštěvu 
Záchranné stanice ptactva, divadelní představení i Halloweenskou dílnu pro rodiče a děti.  Ani akce plánované obcí, 
jako je vystoupení pro seniory a rozsvícení vánočního stromu na návsi, nemohly proběhnout. Moc mě to mrzí, ale 
věřím v lepší dny a vím, že se pokusíme dětem vše vynahradit. 
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Ani v letošním roce ale nebyly děti ze školky ochuzeny o návštěvu Mikuláše, čerta a anděla. Čert sice očekával velký úlovek v podobě plného 
pytle „zlobičů“, ale po přečtení knihy hříchů zjistil, že v letkovské školce jsou samé hodné děti. A tak měl Mikuláš radost, že může všechny  

děti obdarovat a že čert musel i tentokrát odejít s prázdnou ... 
 
 
 
ROZPOČET OBCE NA ROK 2021 
Prosincové veřejné zasedání ZO Letkov bylo starostou obce svoláno na 16.prosince a schválilo rozpočet obce na rok 
2021 s plánovanými příjmy ve výši 9 358 000,- Kč a plánovanými výdaji ve výši 13 208 000,- Kč. Schodek rozpočtu 
ve výši 3 850 000,- Kč je krytý přebytkem finančních prostředků z minulých let v celkové hodnotě cca  9 mil. Kč, 
které jsou k dispozici na účtech obce. Zastupitelstvo také schválilo rozpočet MŠ Letkov, p.o. a rovněž i střednědobý 
výhled rozpočtu obce na období let 2022-2025, vztahující se k rozhodujícím investičním akcím tohoto období.  
 
 
 
VÁNOČNÍ SBÍRKA PRO DOMOVINKU 
V letošním roce uspořádali hasiči první dobročinnou sbírku. Jako cílovou skupinu si vybrali seniory z pečovatelské 

služby Domovinka. Pod heslem „Dárek pro starouška“ 
mohli poslední listopadovou sobotu nosit občané obce 
do hasičárny dárky nebo věci dle zveřejněného seznamu 
přání klientů Domovinky. Velmi mile nás překvapila 
ochota lidí pomáhat a díky obrovskému množství done-
sených věcí jsme mohli připravit balíčky pro 75 sta-
roušků a jeden velký společný balík pro stacionář. Dě-
kujeme všem, kteří se zapojili. Moc si toho vážíme a 
věříme, že jsme založili novou letkovskou tradici.                 
   (Věra Drnková, Lucie Kočandrlová) 

 
                     

 
 
A NA ZÁVĚR DIVNÉHO ROKU… 
Snad jen dodat, že máme za sebou rok, na který asi většina z nás hned tak nezapomene. Končí rok, který asi většina 
z nás považuje a asi dlouho bude považovat za zvláštní především s ohledem na všechna ta opatření, směřující 
k zastavení nebo alespoň ke zmírnění šíření epidemie koronaviru. Z dostupných statistických údajů je známo, že 
v Letkově bylo evidováno několik desítek případů nákazy virem COVID19. Jediný větší výskyt nákazy byl 
zaznamenán při testech u dětí v naší MŠ, a je moc dobře, že se našim nejmladším občánkům i jejich rodičům a 
učitelkám podařilo nemoc překonat v průběhu dvou až třech týdnů a díky tomu, podle stejných statistik z posledních 
několika týdnů, se blíží aktuálně evidované počty nakažených v obci nule. Je škoda, že s ohledem na vydaná omezení 
nebylo možné uskutečnit celou řadu z plánovaných kulturních a sportovních akcí, ale věřme, že v příštím roce už bude 
situace klidnější a že se plánované akce podaří realizovat bez omezení.    
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